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NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN 
Protokoll fört vid styrelsens möte i Jönköping 27 – 28 januari 2024 

 

                      
 

§ 107 Ordföranden  öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 

§ 108          Beslutsmässighet.  Beslutsmässighet föreligger. Närvarande: Mats Viker,  
Carina Boijertz, Gunliz Bengtsson, Malin Kånåhols, Mikael Knös, Therese Knutsson, 
Romy Jonsson samt Åsa Roosqvist. Anmält förhinder: Monika Levisson, 

 
§ 109             Dagordningen presenterades och godkändes.                                                   
  
§ 110           Som justerare valdes Malin Kånåhols 

 

§ 111  Föregående protokoll och tidigare möten    

 

§ 112 Inkomna skrivelser 

• Diverse post från SSRK,  
• Från SSRK - remiss angående delegering av rasansvar 
• mail från andra rasklubbar inom ssrk angående exteriördomarkonferensen 2025 
• Tre inkomna motioner till Klubbmötet 
• Nomineringar till Guldapporten 
• Skrivelse om släktskapsindex 
• Ny Agria Breed Profiles 
• Mail från medlem som  

 
 

§ 113  Utgående skrivelser 

• Information angående rekommendation för CLAM 
• Mail till tollingjaktansvarig angående revidering av anvisningar för Tollingjaktprov. 

Tollarklubben tillstyrker att gås tas bort från ökl. 
• Mail till medlemmar 
• Mail till SSRK angående felaktigt namn i HS-protokoll 

 
§ 114 Rapporter från alla ansvarsområden 

  
 
a.              Ordförande:   SSRK exteriördomarkonferensen. Diskussion mellan rasklubbarna 

angående om den ska genomföras digitalt eller ej, delade meningar. SSRK beslutat 
om helt digital. Två hundar filmas på bekostnad av SSRK, en tik och en hane. 
Tollarklubben har möjlighet att komplettera med fler filmer för att visa spannet på 
vår ras. Förslag att köpa in bilder till raskompendiet som ska uppdateras. 
SSRK arbetsgrupp ekonomi och medlemsavgifter. Inga möten ännu. 
Diskussion kring antal födda valpar. 
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b.           Vice ordförande:  Profilprodukter, fundering kring nytt företag “Prima for you” 
lanseras vid årsmötet.  
Avtalet med Dummies.se klart!  
Fortfarande ingen fodersponsor till Specialen klar. Kontakta SSRK angående 
foderavtal.  
Haft diskussion med lokalansvarig för årets tollarspecial. Kanske starta en 
sponsorgrupp?  
Diskussion kring avgift för att stå och sälja på specialen. Ingå i sponsortrappan? 

Ska träffa Agria och se över 
 
 

c.          Jaktansvarig: Genomgång av statistik för proven 2023.  
SKK start, ska vara klart innan våren. Domaren loggar in för de digitala protokollen.  
Info från Tollingjaktkommittén, revidering av anvisningar: Gås endast i elitklass. 
Lite små andra ändringar i anvisningarna angående proven, lite större ändringar 
vad gäller SKK-start. Styrelsen yrkar på att gås ska ingå i elitklass och ej vara valbar. 
Förhoppningsvis kan information om SSK-start ges på Klubbmötet. 
Provledarutbildning på gång. Teoridelen kommer att vara digital och praktik sker 
under våren i samband med prov.  
Domarkonferens 15-16 juni i Göteborg. Alla svenska domare deltar samt 
tollingjaktkommittén. Nordiska domare bjuds in men hela konferensen är på 
svenska. 
Maxtak för resekostnader för domare- förslag att avdelningen betalar en viss 
summa för resekostnaderna och att SSRK HS står för resten, detta så att vi kan 
använda olika domare utan att avdelningen drabbas.  
Mentalindex. Redovisning av proven kommer redovisas för hundar som genomfört 
BPH, eller för hundar med säkerhet > 0,4 (dvs flera släktingar genomfört BPH). 
Lansering av mentalindex kommer i juni 2024. Ett infomaterial tas fram för 
hemsidan och presenteras på Klubbmötet.  En ny digital föreläsning med 
information om Mentalindex kommer under våren. 

 

d.                     Sekreterare: Diskussion kring olika facebook-sidor där Tollarklubben står som 
ansvarig. Information för att nå så många som möjligt sker genom klubbens 
officiella fb-sida, vi behåller Tollarspecialens sida som tidigare, Tollarens fb-sida tas 
bort då den informationen framöver kan ligga på klubbens officiella sida för att nå 
så många som möjligt.  
Planering och bokning av kommande möten.  
Arbete med Tollaren (egen punkt) 

 

e.                    Kassör:  Antalet medlemmar per den sista december 2023, 1363 st. 4 färre än förra 
året trots många utländska startande på Tollarspecialen. Färre födda valpar= färre 
nya medlemmar? 

Genomgång av Resultat för 2023 - Större underskott i utfallet än förväntat. 
Tollarspecialen gick med mycket stor förlust. Färre anmälningar samt ökade 
kostnader bidrog till detta.  
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Vi tittade på profilprodukter inför både specialen samt ev för Tollarklubben. 
 
 

f.                    Avelsansvarig:  Genomgång av löpande hälsostatistik. 89% av röntgade hundar har 
fria höfter. 44 födda valpar och 255 registrerade hundar 2023. Kullstorlek 5,8 
valpar/kull. Flera större kullar.  
Tollaren har fått utarbetat släktskapsindex. Beslut att köpa in årlig uppdatering 
detta. Länk kommer att presenteras på hemsidan.  
Nytt att K9-data flyttat till the Breed Archive.  

 

g.                     Aktivitetsansvarig:   

Förslag att den fysiska aktivitetsträffen flyttas till 2025 eftersom aktivitetsansvarig 
lämnar styrelsen.  
De aktivitetsgrupper som lämnat in en verksamhetsplan kommer få bidrag till 
material, att köpa in från Dummies.se om klubbmötet godkänner det förslag på 
budget som styrelsen presenterar. 
Beslut om att anta “Policy för Tollarklubbens medlemmar i sociala medlemmar”.  

 

h.                    Uppfödaransvarig :   Uppdaterat uppfödarna på hemsidan, kontrollerat 
medlemskap. 

 

i.  Specialenansvarig:   
Marknadsföringsgrupp. En intresserad person som förslagsvis jobbar i grupp 
tillsammans med sponsoransvarig i styrelsen samt webmaster. 
Nytt förslag framtaget för organisationen, detta för att dela upp ansvaret på fler 
grupper. 
Nya arbetsbeskrivningar för funktionärer för att tydliggöra både vad som ingår i 
uppdraget och vad man får ersättning för.  
Specialen 2024 - planeringen flyter på. Sekrateriatet öppnar igen och det kommer 
att bli gemensam samling och prisutdelning.  
Undersöker kring ny plats för 2025. 

 

j.                      Exteriöransvarig:  (ej tillsatt). Grupp inför exteriördomarkonferensen behöver 
komma igång med bland annat uppdatering av rasdokumentet. Styrelsen tillfrågar 
personligen ett antal personer som kan tillsammans med den nytillsatte 
exteriördomaransvarig kan ingå i gruppen.  

 

§ 115     Rasinformatörer. Rasinformatörerna deltog via zoom-länk. Diskuterade hur de 
mycket frågor, vilken typ av frågor samt vilket stöd vi i styrelsen kan bidra med. Vi 
beslutade att styrelsen ser över rasinfo-mailen och lägger ett autosvar där med 
hänvisning till telefon. 

 
§ 116 Hemsidan. Webmaster deltog via zoom. Diskussion om uppdatering av hemsidan, 

hur sidor och startsida kan förbättras. Webmaster tar fram förslag så att hemsidan 
kan få en nystart. 
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§ 117 Valberedningen. Valberedningens sammankallande deltog via zoom.  
 
§ 118 Uppfödarträff 24-03-10, söndag efter klubbmötet. Återkoppla från förra träffen, 

revideringar i anvisning, statistik på tollingjaktproven-avelsutvärdering. Koppla till 
exteriördomarkonferensen. Uppfödaransvarig skickar även ut mail så uppfödarna 
kan inkomma med frågor, därefter går påminnelse om inbjudan ut. 

 
 
§ 119  Klubbmötet 240309 

Upplägg av dagen: start 10.00, lunch 13,  föreläsning om “Hållbar hund” 14.00 

Genomgång av och förslag på  
• verksamhetsberättelse 2023, - budget 2024, -verksamhetsplan 2024.  
• svar på motioner (3 st inkomna innan 30 november 2023) 
• propositioner, guldapport och hedersmedlem 

 

§ 120  Delegering av rasansvar från SKK. Diskussion kring den remiss som är utskickad. 
Ordförande svarar SKK. 

 

§ 121 Kommande möten : Digitala möten våren 24: 
Måndag 19 februari 19.00 

   Måndag 15 april 19.00 

Måndag 13 maj 19.00 

Måndag 17 juni 19.00 
 

§ 122 Övriga frågor:  
 

 

 § 123 Ordförande avslutade mötet 

 

 
Vid Protokollet:                                                                      Justeras: 
  
  
-----------------------------------------                                -------------------------------------------- 
Åsa Roosqvist, sekreterare                                              Mats Viker, ordförande 
 
 
 
 
    -------------------------------------------- 
    Malin Kånåhols 
  
  
                                                                                                        

  


